SMART WATCH User manual

Thank you for buying this product!

In order to use the product in the best condition, please read this manual in detail and keep it as reference after reading. The pictures or texts in this manual are only as the reference and may be different from the product. Please refer to the actual

Charge instruction: because of the product configuration is a magnetic charging seat (as shown in the figure 1), the charging contact on the back of the watch should be aligned with the charging contact on the seat and it will be automatically charged.



Figure 1

1 Cassifications

1.Specificatio	ons
Product modeling	Smart watch
Size	45*54*13.2mm
Bluetooth	3.0 or 4.0
Sim-Card	N/A
T-Card	N/A
Dialer	Support
Phonebook	Sync with phonebook in the phone

Call Logs	Sync with call records in the phone	
Messages	Sync with messages in the phone	
File Manager	Support	
Bluetooth Music	Sync with music in the phone	
Bluetooth Camera	Remote control your phone and take photos	
Find my device	Support	
Vibrator	Support	
Voice Memos	Support	
Clock	Support	
Alarm	Support	
Calendar	Support	
Stopwatch	Support	
Pedometer	Support	
Heart rate	Heart rate can be measured in real-time situations	
ECG	Heart activity can be measured in real-time record	
Sleep Monitor	Support	
Sedentary	Support	
ввт	Snapping the skin,the body temperature car be measured	
UV	Support	
Motion	Flip to mute incoming call, Flip to mute alarm, Wake-up gesture, Shake to answer the call	
The other features	Power Saving,Game Controller, APP Download, Theme, Menu Style, Health Index	

2. Instructions

Long press on Power Button for power on or off

Short press on Power Button for return standby interface function Boot into the clock standby interface, the clock standby style can be chosen optionally after long press the middle of the screen. To slide up.down.left or right will enter the main menu and slide right can return in each function menu. Please long press the switch to reboot in case of system halted.

3. Bluetooth-push service application operation

Android or Iphone user, please download and install the APK application "fundo companion" in your phone and then your phone would connect with your watch.

You can use the scanner of the browser in your mobile phone to scan directly App Download of the main menu (the two-dimensional code) (as shown in the figure 2) in the watch. In the download interface (as shown in the figure 3), choose "Open with Browser" (as shown in the figure 4) in the option on top right corner to download and install the APK application according to the mobile phone system, Android version(as shown in the figure 5) or Apple's IOS version(as shown in the figure 6).

Please notice that you can ONLY select one of them.

Then set your phone: Setting-System-Accessibility-Services-Fundo Wear-on



FunDo SmartDevice

Figure 5

Figure 6

4. The typing errors or contents in this manual and discrepancies will be timely updated without notice. Our company reserves the rights of final interpretation.

Warranty Card

Customer's Name	Contact No.	
Customer's Address		
Model No.		
Name of Retailer	Contact No.	
Address		
Invoice Date	Invoice	

I read & accept the terms and conditions of warranty

(Compulsory for dealer to fill and stamp at the time of sale for warranty purpose)

Customer's Signature and Date Dealer Stamp and Signature

Figure 3

智能手表 说明书

感谢您购买本产品!

说明书中图片或文字仅作为使用参考,可能与实物有差异,请以实物为准。

充电说明:因本产品配置的是磁吸充电座(如图1所示),需将手表背面的充电触点对准充电座的充电触点,以确保自动吸附进行充电。



8

一、功能简介

生产造型	智能手表	
整机参考尺寸	45*54*13.2mm	_
蓝牙版本	3.0或4.0	
SIM卡	不支持	_
T卡	不支持	_
拨号功能	支持	
电话簿	同步手机电话簿	
通话记录	同步手机通讯记录	_

信息	同步手机内容
文件管理	支持
蓝牙音乐	同步手机音乐
远程拍照	蓝牙远程控制手机拍照
找手机功能	防丢提醒,双向寻找
语音	支持
按摩器	支持
录音	支持
时钟	支持
闹钟	支持
日历	支持
秒表	支持
计步器	运动计步、运动旅程记录、卡里路消耗
心率	全天候监测您的心跳
心电图	心电图数据分析
睡眠监测	客观、科学、量化地记录和分析您的睡 眠状况
久坐提醒	可自行设置时间段后久坐后会响铃及振 动提醒起身活动
体温计	体温监测
紫外线	健康户外活动监测太阳照射幅度
动作传感	来电翻转静音、闹钟翻转静音、手势唤 醒亮屏、晃动接听电话
其它功能	省电模式、游戏控制器、二维码、主题、 主菜单风格、健康指数等

二、操作说明

长按侧键: 开/关机

短按侧键:一键返回功能

开机后,进入时钟传机界面,长按屏幕中间可任选另一种时钟 特机界面。向上下左右划动进入主菜单,进入每个功能后,向 右划动返回。若定屏或死机情况下长按开关机键重新开机即 好。

三、蓝牙推送服务应用操作

安卓或苹果手机,首先下载APK应用"分动穿戴"软件到智能 手机上,并安装APK,才可以实现与手机连接功能。

首先通过浏览器或QOI缴信的扫一扫功能直接扫描于秦主菜单 上的二维码(如图2所示),出现下载界面[短图3所示), 进入电路3所示)。根据 使用的手机系统去选择不同APK版本下载。"分动穿戴安卓 版"或者"分动穿戴安果版",只能选一个下载。然后进入手 机设置→系统→辅助功能—分动穿戴→开启,再让手机跟蓝牙 连接上。当手表篮牙标志蓝色时,表示连接蓝牙3.0完成,当 蓝牙标志变为上缘下蓝时,代表蓝牙4.0世途绕完成。





分动穿戴安峰



图3

在浏览器中打

图4

四、本说明书中的打印错误及与最新产品不符之处会及 时更新。若有改动,直接编入新版说明书,不再另行通 知。本公司保留最终解释权。

保修卡

客户名称	电话	
地址		
型号		
设备名称	电话	
地址		
发票日期	发票编号	

我已阅读并接受条款和保修条件

客户的签名和日期

经销商盖章和签名

